
PROTOKOLL NR 7/2018 

 

STOCKHOLMS IDROTTSNÄMNDS och STOCKHOLM GLOBE ARENA 

FASTIGHETER AB  - RÅD FÖR FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 

 

Tid: onsdag 10 oktober 2018 kl. 13:00 – 15:48 

 

Plats: Idrottsförvaltningens lokaler, Älvsjö 

 

Justerat: 2018- 

 

 

----------------------------------------      --------------------------------- 

Dolores Back Boris Samuelsson 

 

Ledamöter: 

Dolores Back  NHR ordförande 

Jan Delvert  RTP-StS ledamot 

Robin Slätt  FHDBF ledamot 

Boris Samuelsson SRF ledamot 

----------------------------------------------------------------------------------------- 

Meddelat frånvaro 

Eva Söderbärj  FUB vice ordförande 

Charlotte Eneqvist Brandin DHR    ledamot 

 

Närvarande Idrottsförvaltningen 

Förvaltningschef Marina Högland, avdelningschef Robert Sköld,  controller Sara Östling, 

fritidsutvecklare Jenny Åhsberger, idrottsplanerare Maria Klavdianou-Lundell, sekreterare 

Erik Odenlid. 

§ 1 

Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes – på övriga frågor anmäldes byte av datum för sammanträdet i 

december, fråga om granulat, fråga om GDPR för förening, möjlighet till ledsagare för 

föreningsaktivitet. 

§ 2 

Val av protokollsjusterare 

Ordföranden Dolores Back samt Boris Samuelsson utsågs att justera protokollet. 
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§ 3 

A. Föregående protokoll samt justering av ej justerade protokoll 

Protokollet från september månads sammanträde 2018-09-19 justerades. 

 

 
B. Rapport från FFH:s protokoll och bevakningslista utifrån gemensamma 

intressen. 

Protokollen är utskickade och genomgångna – till handlingarna. 

Bevakningslistan kvarstår i sin helhet. 

 

§ 4 

Ärenden till idrottsnämndens sammanträde 2018-10-16 

Förvaltningschef Marina Högland redogjorde för ärenden till kommande idrottsnämnds 

sammanträde. 

Ledamoten Jan Delvert frågade om jämlikhet kunde vara en punkt som skulle kunna 

finnas med i tjänsteutlåtandena – han frågade specifikt på ärendena 9. 10, 11. FC Marina 

Högland lovade att ta med sig synpunkten. 

Rådet tackade för dragningen av de kommande ärendena.  

 

§ 5 

Rapport om hur många bemannade anläggningar som genomfört 
utrymningsövningar – avdelningschef Robert Sköld 

Avdelningschef Robert Sköld rapporterade om målet att alla bemannade anläggningar 

skall ha genom utrymningsövningar under 2018. Ett flertal anläggningar har genomfört 

detta och övningarna har gått bra men fortfarande kvarstår ett antal. Målet kommer att nås 

enligt Robert.  

 

§6 

Planering inför arbetet med VP 2019 – tidsplan – controller Sara Östling. 

Controller Sara Östling presenterade en tidsplan  - då det är valår är budgeten klar senare 

än vanligt vilket innebär ett pressat tidsschema. Budgeten kommer att presenteras först 

14/11 och Sara föreslår ett möte den 19/11 vilket rådet säger ja till.  

 

§7 

Presentation av arbetet med ”Kul i stan”  - Fritidsutvecklare Jenny Åhsberger 

 

Jenny Åhsberger presenterade det pågående arbetet med appen ”Kul i stan” 

Appen kommer att kunna användas för att söka information om kommande aktiviteter för 

målgruppen som är boende med stöd av LSS. Appen kommer att gå att ställa in så att den 

passa olika grader av funktionsvariationer bl.a. med pictogram och uppläsning.  
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§8 

Rapport om hur arbetet med Sweco-rapporten fortskrider - idrottsplanerare 
Maria Klavdianou-Lundell. 

Maria Klavdianou-Lundell presenterade arbetet som serviceförvaltningen gjort med 

utgångspunkt från Sweco rapporten.  Resultatet är bl.a. en karta över Stockholm och 

fullstora anläggningar där anläggningarna är indelade utifrån behov i stora åtgärder, 

mellanstora åtgärder, mindre åtgärder. Maria vill gärna ha input från FH rådet där rådet 

kan bidra med värdefull information om vilka anläggningar som kan vara viktigast att 

prioritera utifrån ett funktionshinderperspektiv.  Rådet vill gärna ha mer information och 

det beslöts att tillfråga dels fastighetsförvaltningen via FH råds sekreteraren Julia Steen 

och att boka in utredaren från Sweco på ett kommande, gärna gemensamt med fsk:s FH 

råd sammanträde framåt i tiden, eventuellt första mötet för det kommande året.  

§9 

Kommande sammanträde – rådsgemensamt? 
 

Beslöts att kommande möte inte skall bli ett gemensamt möte utan att det kommande 

gemensamma mötet planeras in när Sweco och fastighetskontoret kan närvara. 

 
§10 

Bevakningslistan 
 

Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades. 

 
§11 

Övriga frågor  
 
A. Byte av datum för sammanträdet i december 

Beslöts att flytta sammanträdet från den 12/12 till den 13/12 med starttid för 

sammanträdet 15:00, förmöte från 14:00 för rådet. 

 

B. Granulat – fråga ursprungligen från Östermalms SDN FH råd. 

FC Marina Högland informerade om det arbete som staden gör för att undvika att 

granulat sprids till natur/omgivning. Diskuteras dels hårdgjorda ytor för lagring av snö 

från konstgräsplaner där man vinter röjer, dels att införa s.k. granulatfällor i 

dräneringen till konstgräsplanerna. Man prövar också granulatfria lösningar. 

 

C. GDPR fråga om känsliga personuppgifter vid bidragsansökan från förening 

FC Marina Högland svarar på frågan att förvaltningen arbetar för en lösning men den 

är inte klar. Rådet sätter upp detta på bevakningslistan. 

 

D. Möjlighet till ledsagare för föreningsaktivitet. 

Rådet undrar om möjligheten till att en förening kan söka om ledsagare för en aktivitet 

– inte bara att en enskild kan söka ledsagare. 

 

FC Marina Högland tar med sig frågan och återkommer. 

 

Då inga övriga frågor än detta fanns avslutade ordföranden Dolores Back sammanträdet.  

Vid protokollet Erik Odenlid  


